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Abstract (en)
In a kit for changing the barrel of a gun, the barrel, breech, locking system, closing spring and striking pin are mounted in a specific housing
part equipped with a sighting device and form with this housing part a firable constructional unit which is fastened rigidly, but releasably, in a
predetermined relative position to the remaining gun having the grip piece and trigger system. On the housing part, a compensator or a housing
extension can be fastened releasably in a predetermined relative position at its end corresponding to the barrel muzzle, the muzzle end of the barrel
being mounted free of play in the compensator or in the housing extension. <IMAGE>

Abstract (de)
In einem System zum Wechseln des Laufes (8) einer Feuerwaffe sind der Lauf (8), der Verschluß (7), das Verriegelungssystem (27, 29), die
Schließfeder (9) und der Schlagbolzen (5) in einem eigenen, mit der Visiereinrichtung versehenen Gehäuseteil (6) montiert und bilden mit
demselben eine schußfähige Baueinheit, die an der übrigen, Griffstück (26) und Abzugssystem (43) aufweisenden Feuerwaffe in vorbestimmter
Relativlage starr, jedoch lösbar befestigt ist. An dem Gehäuseteil (6) kann an seinem der Laufmündung entsprechenden Ende ein Compensator (13)
oder eine Gehäuseverlängerung in vorbestimter Relativlage lösbar befestigt sein, wobei das mündungsseitige Ende des Laufes im Compensator
(13) bzw. in der Gehäuseverlängerung spielfrei gelagert ist. <IMAGE>
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